
EOV, 15-06-2008 

 

Referat fra møte i KOSTRA-arbeidsgruppe for eiendommer 

(eiendomsforvaltning) 13. juni 2008 

 

 

Tilstede: 

Arild Kormeseth, Kommunal- og regionaldepartementet; Rolf Bakken, Statens kartverk; Tore 

Justad, Bærum kommune; Erik Viken, Møre og Romsdal fylke; Ingebrigt Henningsen, 

Elverum kommune; Espen Ottesen Vattekar, SBB (ref). 

 

Frafall: 

Einar Eide, SSB; KS 

 

1. Referat fra forrige møte 

 

Referatet fra møtet 25. april ble godkjent 

 

2. Parameterne for tilstandsrapportering i KOSTRA 

 

Arbeidsgruppen ønsket ikke å splitte 1.3 ”Utvendig kledning og overflate. Utvendig trapper 

og balkonger”. 

 

Når det gjelder spørsmålet om å ta inn ”tele og automatisering” som en ny parameter besluttet 

arbeidsgruppen at det for 2008 ikke skal rapporteres på dette elementet. Det er et stort 

mangfold av komponenter innenfor samlebetegnelsen ”tele og automatisering”. Ved 

rapporteringen av denne parameteren kan kommunene rapportere tilstanden til forskjellige 

komponenter, noe som kan føre til at dataene kan bli lite sammenlignbare. Arbeidsgruppen 

trenger et bedre beslutningsgrunnlag for å vurdere om det kan være aktuelt å ta inn ”tele og 

automatisering”. Diskusjonen vil bli tatt opp igjen på et møte til høsten. 

 

Arbeidsgruppen vurderte om punkt 6. ”hensiktsmessig fleksibilitet og fleksibilitet” skulle inn 

i skjema. Konklusjonen ble at punkt 6. ikke skal bli tatt inn i skjema. Det kan bli for mye 

skjønn i svarene. Disse subjektive meningene mener arbeidsgruppen kan få feil fokus i for 

eksempel media. Heller enn at kommunene skal rapportere funksjonalitet og fleksibilitet, 

ønsker arbeidsgruppen at det i veilederen er informasjon om at rapporteringen kan være 

grunnlag for videre vurdering av funksjonalitet og fleksibilitet på de ulike bygningene. I 

veilederen kan det også refereres til at arbeidsgruppen har diskutert om kommunene skal 

rapportere bygningenes funksjonalitet og fleksibilitet. 

 

En oppdatert og endelig versjon av parametrene som skal rapporteres per formålsbygg ligger 

ved. 

 

3.  Nøkkeltallene som kan publiseres  
 

Arild orienterte med utgangspunkt i notatet om nøkkeltall i KOSTRA. For arbeidsgruppen blir 

der viktigst å diskutere nøkkeltall på nivå 2 og sørge for at det ikke blir for mange nøkkeltall. 

 

Arbeidsgruppen skal jobbe videre med nøkkeltall på et møte til høsten. Espen skal skrive et 

notat om nøkkeltallene som kan produseres for eiendomsforvaltning. Notatet skal inneholde 



en liste med potensielle nøkkeltall, og en diskusjon rundt nøkkeltallene og 

beslutningsinformasjonen disse kan gi. 

 

4. Universell Utforming 
 

Det ble ikke nok tid til å diskutere UU på møte. Rolf ønsker å få tilbakemelding på de to 

alternativene for rapportering av UU innen tirsdag 20. juni. 

 

Hvordan universell utforming kan bli en del av denne arbeidsgruppens arbeid vil bli diskutert 

på neste møte. 

 

5. Eventuelt 
 

Espen skal komme med forslag til datoer for to møter til høsten: fredag 19. september og 

fredag 21. november. 
 

I tillegg til sakene som er nevnt ovenfor som skal bli tatt opp på neste møte ønsker 

arbeidsgruppen også å diskutere erfaringene knyttet til rapportering av tilstand og areal fra 

KS-prosjektet når de foreligger. 

 
 


